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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till infrastrukturminister Tomas Eneroth (S)

2019/20:343 Arlandarådet

Frågan om Arlandas utbyggnad har varit aktuell i medierna den senaste tiden, 
och beroende på vad som händer med Arlanda aktualiserar frågan om Bromma 
flygplats framtid.

Arlandarådet tillkom för att bereda frågan långsiktigt men har inte kommit med 
vare sig en rapport eller en vision för framtiden.

Med anledning av detta vill jag fråga infrastrukturminister Tomas Eneroth:

 

När avser ministern att kalla till nästa möte med Arlandarådet?

………………………………………

Åsa Coenraads (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2019-11-08
Besvaras senast
2019-11-20 kl. 12.00


